

Nachtrag Nr. 1 vom 11. Mai 2023
gemäß Artikel 23(1) der Verordnung (EU) 2017/1129 des europäischen Parlaments und des Rates vom 14. Juni 2017 über den Prospekt, der beim öffentlichen Angebot von Wertpapieren oder bei deren Zulassung zum Handel an einem geregelten Markt zu veröffentlichen ist und zur Aufhebung der Richtlinie 2003/71/EG (der "**Prospekt VO**") zum Prospekt der Deutsche Börse Commodities GmbH betreffend das Programm für die Ausgabe von bis zu 10.000.000.000 Xetra-Gold® Inhaberschuldverschreibungen vom 9. Juni 2022 von der BaFin nach Artikel 20(2) der Prospekt VO gebilligt

Gemäß Artikel 23 Abs. 2 Uabs. 1 S. 1 der Prospekt VO haben Anleger, die Erwerb oder Zeichnung der Wertpapiere bereits vor Veröffentlichung des Nachtrags zugesagt haben, das Recht, ihre Zusagen innerhalb von drei Arbeitstagen nach Veröffentlichung des Nachtrags zurückzuziehen, vorausgesetzt, dass der wichtige neue Umstand, die wesentliche Unrichtigkeit oder die wesentliche Ungenauigkeit gemäß Artikel 23 Abs. 1 der Prospekt VO vor dem Auslaufen der Angebotsfrist oder – falls früher – der Lieferung der Wertpapiere eingetreten ist oder festgestellt wurde.

Der Empfänger des Widerrufs ist die Deutsche Börse Commodities GmbH, Mergenthalerallee 61, D-65760 Eschborn, Deutschland. Der Widerruf bedarf keiner Begründung und bedarf der Textform; zur Fristwahrung genügt die rechtzeitige Absendung.

Wichtiger neuer Umstand für den Nachtrag ist die am 28. April 2023 erfolgte Veröffentlichung des Jahresabschlusses (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH für das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr (geprüft).

Dieser Nachtrag ergänzt und aktualisiert die Angaben in dem oben genannten bereits veröffentlichten Prospekt wie folgt:

I.

Im Gliederungspunkt „1. Zusammenfassung“ werden die in „Abschnitt B – Basisinformationen über die Emittentin – Welches sind die wesentlichen Finanzinformationen über die Emittentin?“ enthaltenen Tabellen gestrichen und wie folgt ersetzt:

”

in Tausend Euro	Für den Zeitraum 1. Januar bis 31. Dezember 2021 (geprüft)	Für den Zeitraum 1. Januar bis 31. Dezember 2022 (geprüft)
Umsatzerlöse	24.089	27.752
Sonstige betriebliche Erträge	482.634	641.202
Sonstige betriebliche Aufwendungen	-496.268	-657.525
Jahresüberschuss	7.109	7.797

Tabelle 2: Bilanz		
in Tausend Euro	Jahresabschluss 31. Dezember 2021 (geprüft)	Jahresabschluss 31. Dezember 2022 (geprüft)
Summe der Aktiva	12.166.391	12.672.840
Summe der Verbindlichkeiten	12.155.528	12.660.884
Gezeichnetes Kapital	1.000	1.000
Bilanzgewinn	9.479	10.276

Tabelle 3: Kapitalflussrechnung		
in Tausend Euro	Für den Zeitraum 1. Januar bis 31. Dezember 2021 (geprüft)	Für den Zeitraum 1. Januar bis 31. Dezember 2022 (geprüft)
Netto-Cashflows aus der laufenden Geschäftstätigkeit	3.134	10.620
Netto-Cashflows aus Finanzierungstätigkeiten	-7.000	-7.000
Netto-Cashflow aus Investitionstätigkeiten	0	0

II.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.1. Angaben über die Emittentin**“ enthaltene sechste Absatz gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Es gab seit dem 31. Dezember 2022 keine wesentlichen Veränderungen in der Schulden- und Finanzierungsstruktur der Emittentin.“

III.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.4. Trendinformationen**“ im Unterabschnitt „**5.4.1. Keine wesentliche Verschlechterung der Aussichten der Emittentin**“ enthaltene erste Absatz gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Es gab seit dem 31. Dezember 2022 keine wesentliche Verschlechterung der Aussichten der Emittentin.“

IV.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.4. Trendinformationen**“ im Unterabschnitt „**5.4.2. Keine wesentliche Änderung der Finanz- und Ertragslage der Emittentin**“ enthaltene erste Absatz gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Es gab seit dem 31. Dezember 2022 keine Änderung der Finanz- und Ertragslage der Emittentin.“

V.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.8. Finanzinformationen über die Vermögens-, Finanz- und Ertragslage der Emittentin**“ im Unterabschnitt „**5.8.1. Historische Finanzinformationen/Jahresabschluss**“ enthaltene Text einschließlich der Tabelle gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Die historischen Finanzinformationen, die in dem Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2021 endende Geschäftsjahr (einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers), auf den Seiten 1 bis 14 (einschließlich) bzw. den Seiten 27 bis 34 (einschließlich) in dem Dokument „Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021“, sowie in dem Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr (einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers), auf den Seiten 1 bis 14 (einschließlich) bzw. den Seiten 27 bis 34 (einschließlich) in dem Dokument „Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022“, enthalten sind, werden in dem nachfolgend angegebenen Umfang an dieser Stelle des Prospekts durch Verweis einbezogen:

Dokument:	Informationen:	
<p>Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021</p>	<p>Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2021 endende Geschäftsjahr, einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers, bestehend aus:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bilanz auf Seite 1, • Gewinn- und Verlustrechnung auf Seite 2, • Kapitalflussrechnung auf Seite 3, • Eigenkapitalspiegel auf Seite 4, • Anhang auf den Seiten 5 bis 14 (einschließlich), sowie • Bestätigungsvermerk des Abschlussprüfers auf den Seiten 27 bis 34 (einschließlich), <p>jeweils in dem Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021.</p>	<p>Der Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021 wurde gemäß § 114 Abs. 1 WpHG am 29. April 2022 der Öffentlichkeit zur Verfügung gestellt und mit entsprechender Bekanntmachung der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) mitgeteilt.</p> <p>Veröffentlichung im Unternehmensregister sowie auf https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_Deutsch/Berichte/2021_DBCo_Jahresabschluss_DE.pdf</p>
<p>Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022</p>	<p>Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr, einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers, bestehend aus:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bilanz auf Seite 1, • Gewinn- und Verlustrechnung auf Seite 2, • Kapitalflussrechnung auf Seite 3, • Eigenkapitalspiegel auf Seite 4, 	<p>Der Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022 wurde gemäß § 114 Abs. 1 WpHG am 28. April 2023 der Öffentlichkeit zur Verfügung gestellt und mit entsprechender Bekanntmachung der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) mitgeteilt.</p> <p>Veröffentlichung im Unternehmensregister sowie auf https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_Deutsch/Berichte/Jahresabschluss_DBCo_2022_Homepage_DE_new.pdf</p>

	<ul style="list-style-type: none"> • Anhang auf den Seiten 5 bis 14 (einschließlich), sowie • Bestätigungsvermerk des Abschlussprüfers auf den Seiten 27 bis 34 (einschließlich), <p>jeweils in dem Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022.</p>	
--	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--

“

VI.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.8. Finanzinformationen über die Vermögens-, Finanz- und Ertragslage der Emittentin**“ im Unterabschnitt „**5.8.2. Prüfung der historischen jährlichen Finanzinformationen**“ enthaltene Text gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Die Abschlussprüfer haben die Jahresabschlüsse der Emittentin für die Geschäftsjahre 2021 und 2022 geprüft und jeweils einen uneingeschränkten Bestätigungsvermerk erteilt.“

VII.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.8. Finanzinformationen über die Vermögens-, Finanz- und Ertragslage der Emittentin**“ im Unterabschnitt „**5.8.3. Zwischenfinanzinformationen und sonstige Finanzinformationen**“ unter der Überschrift enthaltene zweite Satz gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Halbjährliche Finanzinformationen seit dem Abschluss des Geschäftsjahres 2022 liegen zum Datum des Nachtrags Nr. 1 vom 11. Mai 2023 nicht vor.“

VIII.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.8. Finanzinformationen über die Vermögens-, Finanz- und Ertragslage der Emittentin**“ im Unterabschnitt „**5.8.5. Wesentliche Veränderungen in der Finanzlage der Emittentin**“ enthaltene Text gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Es gab seit dem 31. Dezember 2022 keine wesentliche Veränderung in der Finanzlage der Emittentin.“

IX.

Im Gliederungspunkt „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“ wird der im Abschnitt „**5.13. Einsehbare Dokumente**“ enthaltene Text gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Die Jahresabschlüsse (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH für das zum 31. Dezember 2021 und das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr (geprüft) sowie der Gesellschaftsvertrag der Deutsche Börse Commodities GmbH können auf der frei zugänglichen Webseite der Emittentin (www.xetra-gold.com) eingesehen werden.“

X.

Im Gliederungspunkt „**6. Allgemeine Informationen zum Prospekt**“ wird der im Abschnitt „**6.3. Durch Verweis einbezogene Informationen**“ enthaltene Text (einschließlich der Tabelle) gestrichen und wie folgt ersetzt:

„Die Informationen in den folgenden Dokumenten werden durch Verweis in diesen Prospekt einbezogen und bilden einen Bestandteil desselben:

- Der Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities (geprüft) für das zum 31. Dezember 2021 endende Geschäftsjahr (einschließlich des Bestätigungsvermerks der Abschlussprüfer), auf den Seiten 1 bis 14 (einschließlich) bzw. den Seiten 27 bis 34 (einschließlich) in dem Dokument „Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021, sowie
- der Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities (geprüft) für das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr (einschließlich des Bestätigungsvermerks der Abschlussprüfer), auf den Seiten 1 bis 14 (einschließlich) bzw. den Seiten 27 bis 34 (einschließlich) in dem Dokument „Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022“.

Nachfolgend wird nur auf bestimmte Teile des Jahresabschlusses und Lageberichts zum 31. Dezember 2021 bzw. des Jahresabschlusses und Lageberichts zum 31. Dezember 2022 verwiesen, und nur diese Teile bilden einen Bestandteil dieses Prospekts; die übrigen darin jeweils enthaltenen Informationen sind für den Anleger nicht relevant oder bereits an anderer Stelle in diesem Prospekt enthalten.

Dokument:	Informationen:		Stelle der Einbeziehung im Prospekt:
Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021	Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2021 endende Geschäftsjahr , einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers, bestehend aus: <ul style="list-style-type: none"> • Bilanz auf Seite 1, • Gewinn- und Verlustrechnung auf Seite 2, • Kapitalflussrechnung auf Seite 3, • Eigenkapitalpiegel auf Seite 4, • Anhang auf den Seiten 5 bis 14 (einschließlich), sowie • Bestätigungsvermerk des Abschlussprüfers auf den Seiten 27 bis 34 (einschließlich), jeweils in dem Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021.	Der Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2021 wurde gemäß § 114 Abs. 1 WpHG am 29. April 2022 der Öffentlichkeit zur Verfügung gestellt und mit entsprechender Bekanntmachung der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) mitgeteilt. Veröffentlichung im Unternehmensregister sowie auf https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_Deutsch/Berichte/2021_DBCo_Jahresabschluss_DE.pdf	Abschnitt 5.8.1
Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022	Jahresabschluss (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH (geprüft) für das zum 31. Dezember 2022 endende	Der Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022 wurde gemäß § 114 Abs. 1 WpHG am	Abschnitt 5.8.1

	<p>Geschäftsjahr, einschließlich des Bestätigungsvermerks des Abschlussprüfers, bestehend aus:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bilanz auf Seite 1, • Gewinn- und Verlustrechnung auf Seite 2, • Kapitalflussrechnung auf Seite 3, • Eigenkapitalpiegel auf Seite 4, • Anhang auf den Seiten 5 bis 14 (einschließlich), sowie • Bestätigungsvermerk des Abschlussprüfers auf den Seiten 27 bis 34 (einschließlich), <p>jeweils in dem Jahresabschluss und Lagebericht zum 31. Dezember 2022.</p>	<p>28. April 2023 der Öffentlichkeit zur Verfügung gestellt und mit entsprechender Bekanntmachung der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht (BaFin) mitgeteilt.</p> <p>Veröffentlichung im Unternehmensregister sowie auf https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_Deutsch/Berichte/Jahresabschluss_DBCo_2022_Homepage_DE_new.pdf</p>	
--	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--

Die Jahresabschlüsse (HGB) der Deutsche Börse Commodities GmbH für das zum 31. Dezember 2021 und das zum 31. Dezember 2022 endende Geschäftsjahr (geprüft) sowie der Gesellschaftsvertrag der Deutsche Börse Commodities GmbH sind auf der frei zugänglichen Webseite der Emittentin (www.xetra-gold.com) erhältlich.“

XI.

Das Inhaltsverzeichnis des Prospekts wird in Bezug auf die Seitenzahlen im Prospekt aktualisiert.

XII.

Der Prospekt sowie dieser Nachtrag können in elektronischer Form auf der Internetseite der Emittentin (www.xetra-gold.com, dort unter „Downloads/Prospekt“) eingesehen werden.

Eschborn, 11. Mai 2023

Deutsche Börse Commodities GmbH

English convenience translation of Supplement No. 1 dated 11 May 2023 relating to the programme of Deutsche Börse Commodities GmbH for the issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® bearer notes. Only the German version of the Supplement has been approved by the German Financial Services Supervisory Authority.

Supplement No. 1 dated 11 May 2023
 according to Article 23(1) of Regulation (EU) 2017/1129 of the European Parliament and of the Council of 14 June 2017 on the prospectus to be published when securities are offered to the public or admitted to trading on a regulated market, and repealing Directive 2003/71/EC (the "**Prospectus Regulation**")
 relating to the Prospectus of Deutsche Börse Commodities GmbH relating to the Programme for the Issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® Bearer Notes dated 9 June 2022 as approved by the BaFin
 in accordance with Article 20(2) of the Prospectus Regulation

In accordance with Article 23 Paragraph 2 Sub-Paragraph 1 Sentence 1 of the Prospectus Regulation, investors who have already agreed to purchase or subscribe for the securities before the Supplement is published have the right, exercisable within three working days after the publication of the Supplement, to withdraw their acceptances, provided that the significant new factor, material mistake or material inaccuracy referred to in Article 23 Paragraph 1 of the Prospectus Regulation arose or was noted before the closing of the offer period or the delivery of the securities, whichever occurs first.

The right to withdraw is exercisable by notification to Deutsche Börse Commodities GmbH, Mergenthalerallee 61, D-65760 Eschborn, Germany. The withdrawal does not have to provide any grounds and has to be provided in text form; dispatch of the withdrawal in good time is sufficient to comply with the time limit.

The significant new factor resulting in this Supplement is the publication of the financial statements and the management report (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH for the financial year ending 31 December 2022 (audited) on 28 April 2023.

This Supplement amends and updates the information contained in the above mentioned Prospectus as follows:

I.

In Chapter „1. Summary“ in „Section B – Key information on the issuer – What is the key financial information regarding the issuer?“, the three tables shall be deleted and replaced as follows:

”

in EUR thousands	For the period 1 January to 31 December 2021 (audited)	For the period 1 January to 31 December 2022 (audited)
Revenues	24,089	27,752
Other operating income	482,634	641,202
Other operating expenses	-496,268	-657,525
Net profit	7,109	7,797

English convenience translation of Supplement No. 1 dated 11 May 2023 relating to the programme of Deutsche Börse Commodities GmbH for the issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® bearer notes. Only the German version of the Supplement has been approved by the German Financial Services Supervisory Authority.

Table 2: Balance sheet

in EUR thousands	Annual financial statements 31 December 2021 (audited)	Annual financial statements 31 December 2022 (audited)
Total assets	12,166,391	12,672,840
Total liabilities	12,155,528	12,660,884
Subscribed capital	1,000	1,000
Unappropriated surplus	9,479	10,276

Table 3: Cash flow statement

in EUR thousands	For the period 1 January to 31 December 2021 (audited)	For the period 1 January to 31 December 2022 (audited)
Net cash flows generated from ongoing business activities	3,134	10,620
Net cash flows generated from financing activities	-7,000	-7,000
Net cash flows generated from investment activities	0	0

“

II.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, the sixth paragraph in section „**5.1. Information about the Issuer**“ shall be deleted and replaced as follows:

„Since 31 December 2022, there have been no material adverse changes in the Issuer's borrowing and funding structure.“

III.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, section „**5.4. Trend Information**“, the first paragraph in sub-section „**5.4.1 No Material Adverse Change in the Prospects of the Issuer**“ shall be deleted and replaced as follows:

„Since 31 December 2022, there has been no material adverse change in the prospects of the Issuer.“

IV.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, section „**5.4. Trend Information**“, the first paragraph in sub-section „**5.4.2 No Significant Change in the Issuer's Financial Performance**“ shall be deleted and replaced as follows:

„Since 31 December 2022, there has been no significant change in the Issuer's financial performance.“

V.

In Chapter „5. Deutsche Börse Commodities GmbH“, the text including the table contained in section „5.8. Financial Information concerning the Issuer's Assets and Liabilities, Financial Position and Profits and Losses“ in sub-section „5.8.1. Historical Financial Information / Annual Financial Statements“ shall be deleted and replaced as follows:

„The historical financial information contained in the annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2021 (including the auditor's report), as included on pages 1 to 14 (including) and pages 26 to 33 (including) of the document "Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021", and the annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2022 (including the auditor's report), as included on pages 1 to 14 (including) and pages 27 to 34 (including) of the document "Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022",

is hereby incorporated by reference in this Prospectus to the extent specified below:

Document:	Information:	
Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021	<p>Annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2021 including the Auditor's Report, comprising:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Balance Sheet on page 1, • Income Statement on page 2, • Cash Flow Statement on page 3, • Statement of Shareholders' Equity on page 4, • Notes on pages 5 up to (and including) 14, and • Auditor's Report on pages 26 up to (and including) 33, <p>in each case, as contained in the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021.</p>	<p>The Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021 have been made publicly available pursuant to Sec. 114 (1) WpHG on 29 April 2022 and notified to BaFin by means of the corresponding announcement.</p> <p>Publication in the Register of Companies as well as on https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_English/Reports/2021_DBCo_Annual_financial_statements_EN.pdf</p>
Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022	<p>Annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2022 including the Auditor's Report, comprising:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Balance Sheet on page 1, • Income Statement on page 2, • Cash Flow Statement on page 3, • Statement of Shareholders' Equity on page 4, • Notes on pages 5 up to (and 	<p>The Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022 have been made publicly available pursuant to Sec. 114 (1) WpHG on 28 April 2023 and notified to BaFin by means of the corresponding announcement.</p> <p>Publication in the Register of Companies as well as on https://www.xetra-</p>

English convenience translation of Supplement No. 1 dated 11 May 2023 relating to the programme of Deutsche Börse Commodities GmbH for the issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® bearer notes. Only the German version of the Supplement has been approved by the German Financial Services Supervisory Authority.

	<p>including) 14, and</p> <ul style="list-style-type: none"> • Auditor's Report on pages 27 up to (and including) 34, <p>in each case, as contained in the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022.</p>	<p>gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_English/Reports/Jahresabschluss_DBCo_2022_Homepage_EN_new.pdf</p>
--	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

VI.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, the text contained in section „**5.8. Financial Information concerning the Issuer's Assets and Liabilities, Financial Position and Profits and Losses**“ in sub-section „**5.8.2. Auditing of Historical Annual Financial Information**“ shall be deleted and replaced as follows:

„The statutory auditors have audited the Issuer's annual financial statements for the financial years 2021 and 2022 and have issued unqualified auditor's reports in respect of each such financial statement.“

VII.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, the second sentence contained in section „**5.8. Financial Information concerning the Issuer's Assets and Liabilities, Financial Position and Profits and Losses**“ in sub-section „**5.8.3. Interim and other Financial Information**“ shall be deleted and replaced as follows:

„At the date of the Supplement No. 1 dated 11 May 2023, no half-yearly financial information is available for the time period after the end of the 2022 financial year.“

VIII.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, the text contained in section „**5.8. Financial Information concerning the Issuer's Assets and Liabilities, Financial Position and Profits and Losses**“ in sub-section „**5.8.5. Significant Change in the Issuer's Financial Position**“ shall be deleted and replaced as follows:

„Since 31 December 2022, there has been no significant change in the financial position of the Issuer.“

IX.

In Chapter „**5. Deutsche Börse Commodities GmbH**“, the text contained in section „**5.13. Documents on Display**“ shall be deleted and replaced as follows:

„The annual financial statements (in accordance with the German Commercial Code ("**HGB**")) of Deutsche Börse Commodities GmbH for the financial years ended 31 December 2021 and 31 December 2022 (audited) as well as the Articles of Association of Deutsche Börse Commodities GmbH are available for inspection on the freely accessible website of the Issuer (www.xetra-gold.com).“

X.

In Chapter „**6. General Information on the Prospectus**“, the text and the table contained in section „**6.3. Information incorporated by reference**“ shall be deleted and replaced as follows:

English convenience translation of Supplement No. 1 dated 11 May 2023 relating to the programme of Deutsche Börse Commodities GmbH for the issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® bearer notes. Only the German version of the Supplement has been approved by the German Financial Services Supervisory Authority.

„The information contained in the following documents is incorporated into this Prospectus by reference and shall form an integral part of this Prospectus:

- The annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities (audited) for the financial year ended 31 December 2021 (including the auditor's report), as included on pages 1 to 14 (including) and pages 26 to 33 (including) of the document „Annual financial statements and management report as of 31 December 2021“, and
- the annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities (audited) for the financial year ended 31 December 2022 (including the auditor's report), as included on pages 1 to 14 (including) and pages 27 to 34 (including) of the document „Annual financial statements and management report as of 31 December 2022“.

The following refers only to certain parts of the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021 and the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022, and only the information contained in these parts form part of this Prospectus; the information contained in the non-incorporated parts is not relevant for the investor or covered elsewhere in this Prospectus.

Document:	Information:		Incorporated into the Prospectus in:
Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021	<p>Annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2021 including the Auditor's Report, comprising:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Balance Sheet on page 1, • Income Statement on page 2, • Cash Flow Statement on page 3, • Statement of Shareholders' Equity on page 4, • Notes on pages 5 up to (and including) 14, and • Auditor's Report on pages 26 up to (and including) 33, <p>in each case, as contained in the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021.</p>	<p>The Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2021 have been made publicly available pursuant to Sec. 114 (1) WpHG on 29 April 2022 and notified to BaFin by means of the corresponding announcement.</p> <p>Publication in the Register of Companies as well as on https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_English/Reports/2021_DBCo_Annual_financial_statements_EN.pdf</p>	Section 5.8.1
Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022	<p>Annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH (audited) for the financial year ended 31 December 2022 including the Auditor's Report, comprising:</p>	<p>The Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022 have been made publicly available pursuant to Sec. 114 (1) WpHG on 28 April 2023 and notified to</p>	Section 5.8.1

English convenience translation of Supplement No. 1 dated 11 May 2023 relating to the programme of Deutsche Börse Commodities GmbH for the issuance of up to 10,000,000,000 Xetra-Gold® bearer notes. Only the German version of the Supplement has been approved by the German Financial Services Supervisory Authority.

	<ul style="list-style-type: none"> • Balance Sheet on page 1, • Income Statement on page 2, • Cash Flow Statement on page 3, • Statement of Shareholders' Equity on page 4, • Notes on pages 5 up to (and including) 14, and • Auditor's Report on pages 27 up to (and including) 34, <p>in each case, as contained in the Annual Financial Statements and management report as of 31 December 2022.</p>	<p>BaFin by means of the corresponding announcement.</p> <p>Publication in the Register of Companies as well as on https://www.xetra-gold.com/fileadmin/user_upload/Downloads_English/Reports/Jahresabschluss_DBCo_2022_Homepage_EN_new.pdf</p>	
--	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--

The annual financial statements (HGB) of Deutsche Börse Commodities GmbH for the financial years ended 31 December 2021 and 31 December 2022 (audited) as well as the Articles of Association of Deutsche Börse Commodities GmbH are available on the freely accessible website of the Issuer (www.xetra-gold.com).“

XI.

The page numbers of the Prospectus in the table of content of the Prospectus shall be updated accordingly.

XII.

The Prospectus and this Supplement are available for viewing in electronic form on the website of the Issuer (www.xetra-gold.com, under „English Version“, „Downloads/Prospectus“).

Eschborn, 11 May 2023

Deutsche Börse Commodities GmbH